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Beantwoording van de vragen 
1. Wat is de voortgang van deze afspraken? Is er al een locatie op het oog? Is er zicht op een vlotte realisatie hiervan 
zodat dit soelaas kan bieden aan de landelijke druk?  
Zoals toegelicht in de themabijeenkomst op 23 maart 2023, is er onderzoek verricht naar de realisatie van een tijdelijke 
tussenvoorziening voor statushouders. Vanuit de ‘Regeling huisvesting bijzondere aandachtsgroepen’ hebben we ca. € 
620.000 subsidie toegekend gekregen voor deze tijdelijke tussenvoorziening. De uitkomst van dit onderzoek is echter dat 
– zelfs met deze subsidie – een tijdelijke tussenvoorziening niet haalbaar is. Na een uitgebreide verkenning is gebleken 
dat het financiële tekort te groot is.  
 
Als alternatief onderzoeken we de bouw van gemengde woonvormen voor starters, jongeren en statushouders. We 
onderzoeken 3 locaties: 2 voor permanente bouw, 1 voor tijdelijke flexwoningen.  
 
2. In de raadsinformatiebrief ‘D22074431 Huisvesting statushouders en spoedzoekers’ werd aanvullende informatie 
gegeven over het zoeken naar oplossingen op de korte termijn. Ook voor asielzoekers. Er werden gesprekken gevoerd 
met het COA en regionaal om te onderzoeken wat we op korte termijn zouden kunnen doen. Wat is de stand van zaken in 
dezen? Is het college in gesprek en zijn er concrete initiatieven, en welke dan?  
Zoals toegelicht in de themabijeenkomst op 23 maart 2023, is de focus eerst geweest op een tijdelijke tussenvoorziening. 
Inmiddels hebben we weer contact met het COA, met het oog op de aanstaande Spreidingswet. We willen vooruitlopend 
op de besluitvorming over de wet onderzoeken of er een geschikte locatie in Woerden te vinden is. Dat heeft een aantal 
redenen:  
 
- Uitvoerbaarheid - Als de wet halverwege 2023 zou worden aangenomen, is er nog maar weinig tijd tot de deadline van 1 
januari 2024.  
- Strategie – Op dit moment is het mogelijk om met COA afspraken te maken over randvoorwaarden die de gemeente wil 
meegeven. Als meer gemeenten aan de slag gaan, kan die ruimte tot onderhandeling verminderen.  
- Regionale afspraken – In provinciaal verband worden afspraken gemaakt over de huisvesting en opvang van 
asielzoekers en statushouders, waarbij focussen op één of enkele doelgroepen mogelijk is. Om de gemeentelijke inzet te 
bepalen, is het nodig om keuzes te maken en te onderzoeken wat haalbaar is in onze gemeente.  
 
3. Is het college het met Progressief Woerden eens dat we als gemeente, net als alle gemeentes, een 
verantwoordelijkheid hebben in het opvangen van mensen die op de vlucht zijn en een beroep doen op onze hulp en 
bescherming? Zijn er nog andere acties die het college zou kunnen doen als het gaat om extra opvang vluchtelingen en 



huisvesting statushouders?  
Het college is het met Progressief Woerden eens dat we een verantwoordelijkheid hebben in het opvangen van mensen 
die op de vlucht zijn. We hebben een verantwoordelijkheid om een bijdrage te leveren aan een menswaardige opvang.  
 
We zien tegelijkertijd ook dat we enorme inspanningen moeten leveren om onze taakstelling, die inmiddels is verdubbeld 
naar 128 statushouders in 2023 (voorheen 64 statushouders). We zien dat o.a. onze partners Ferm Werk en het 
Vluchtelingensteunpunt Groene Hart grote moeite hebben om die opschaling te doen, laat staan nog meer inspanningen 
te leveren, bovenop deze groep statushouders.  
 
We zoeken daarom naar een balans tussen enerzijds onze verantwoordelijkheid nemen in de opvang en huisvesting van 
vluchtelingen, en anderzijds die verantwoordelijkheid vervolgens ook kunnen waarmaken in de uitvoering.  
 
4. In de opvang van vluchtelingen zijn het Steunpunt Vluchtelingen en Ferm Werk belangrijke partners. Hoe is het contact 
met beide organisaties? Lukt het hen om ook nu al in de huidige extra opvang, ook van Oekraïense vluchtelingen, te doen 
wat nodig is? Welke mogelijkheden ziet het college om deze organisaties goed te ondersteunen in hun taken op het 
gebied van opvang en 
inburgering?  
We hebben zowel goed contact met Ferm Werk, Vluchtelingensteunpunt Groene Hart, maar ook andere partners zoals 
Cazas Wonen. Zoals toegelicht bij vraag 3, hebben met name de partners in begeleiding en inburgering grote 
uitdagingen. We zijn met ze in gesprek wat we kunnen doen of waar ondersteuning nodig is om hun taken te kunnen 
blijven uitvoeren. Dat kan financiële gevolgen hebben voor de gemeente. Zodra we daar meer over weten, komen we 
uiteraard terug bij uw raad. 
 
   
 
Bijlagen 
Geen. 
 




